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便携式冲洗器



Thank You for Choosing KOHLER

需要帮助？ 请联系我们的客户服务中心。

• 中国大陆：+(86) 800-820-2628, +(86) 400-820-2628
• 中国香港、中国澳门、中国台湾：+(852) 3125-7728
• 保养和清洁： kohler.com.cn/support/care-and-cleaning

质保

本产品支持科勒®厨卫产品三年有限质保，详见包装所附的《合格证》。
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重要信息

小心： 人身伤害或产品损坏风险。请勿将喷嘴插入到身体中。

小心： 存在产品损坏的风险。若将长时间不使用本设备，请拆下电池。

小心： 存在产品损坏的风险。请勿使用洗涤剂或坐便器清洁剂清洗水瓶组件。

小心： 存在产品损坏的风险。请勿将锂离子电池与本产品一起使用。将锂离子
电池暴露在水中可能会导致火灾。

请仅使用可饮用的冷水。

请定期清洗水瓶组件的内部，以防止细菌生长。

不满 10 岁的儿童在使用本产品时需要监护。

保存说明书
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建议使用的矿泉水瓶

地区
品牌

标记
名称 容积

中国

百岁山 348 ml/570 ml

转接头农夫山泉® 380 ml/550 ml

怡宝® 350 ml/555 ml
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零件识别

电池盖

通气

高压模式

低压模式

喷嘴套件

便携式清洁器

进水口

转接头

水瓶组件
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安装电池

小心： 存在产品损坏的风险。请勿将锂离子电池与本产品一起使用。将锂离子
电池暴露在水中可能会导致火灾。

从水瓶组件上松开螺钉并拆下便携式清洁器。

逆时针旋转电池盖，将其拆下。

安装随附的两节 AAA 电池，并重新安装电池盖。
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装配便携式清洁器

注水线
对齐 对齐

将饮用水灌装到水瓶组件中的注水线位置。

将便携式清洁器上的线与水瓶组件上的线对齐。然后拧紧。
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安装矿泉水瓶

便携式清洁器

转接头

矿泉水瓶 

将接头安装在便携式清洁器的底部。

将矿泉水瓶插入到接头的末端。



操作

高： 按下具有两个点的按钮可打开高压模式设置。再次按下该按钮可关闭。

低： 按下具有一个点的按钮可打开低压模式设置。再次按下该按钮可关闭。
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更换喷嘴

注： 视用户的喜好而定，可以从任意一侧安装喷嘴。

拆下： 向上拉动可拆下旧喷嘴。

安装： 向下按压可安装新喷嘴。
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保养和清洁

小心： 存在产品损坏的风险。请勿使用专为清洁坐便器而设计的洗涤剂冲洗本
产品，以避免产品损坏。

注： 请定期清洁喷嘴套件，以清除可能限制坐浴盆水流的杂质。

注： 请定期清洁水瓶内部，以清除杂质并避免水藻生长。

• 请用软毛刷清洁进水口和喷嘴套件上的滤网，以清除杂质。
• 请彻底冲洗并擦掉水瓶上的杂质。
• 使用蘸湿的软布或者海绵。切勿使用刷子或百洁布等粗糙材料来清洁外表面。
• 请使用软布蘸湿经稀释的中性清洁剂将外表面擦拭干净，以尽量抑制水藻的生长。
• 不要让清洁剂浸泡。
• 请遵循清洁剂制造商的说明进行适当应用。
• 在喷涂到整个表面之前，务必在不显眼的区域对清洁液进行测试。
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Homeowners Guide
Portable Bidet

Thank You for Choosing KOHLER

Need help? Contact our Customer Care Center.

• Mainland China: +(86) 800-820-2628, +(86) 400-820-2628
• Hong Kong (China), Macau (China), Taiwan (China): +(852) 3125-7728
• Care and cleaning: https://www.kohler.com.cn/support/care-and-cleaning/

Warranty

This product is covered under the Three-Year Limited Warranty for KOHLER®

Plumbing Products, found in the packed Compliance Certification.
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Important Information

CAUTION: Risk of personal injury or product damage. Do not insert the
nozzle into the body.

CAUTION: Risk of product damage. Remove the batteries if the unit will not
be used for a prolonged period of time.

CAUTION: Risk of product damage. Do not wash the bottle component with
detergent or toilet cleaner.

CAUTION: Risk of product damage. Do not use lithium ion batteries with
this product. Exposing lithium ion batteries to water can result in a fire.

Use only cold, drinking-quality water.

Wash the inside of the bottle component periodically to prevent bacterial growth.

Children under 10 years of age require supervision while using this product.

SAVE THESE INSTRUCTIONS
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Recommended Mineral Water Bottles

Region
Brand

Mark
Name Volume

China

Ganten 348 ml / 570 ml

AdapterNongfu Spring® 380 ml / 550 ml

C’estbon® 350 ml / 555 ml
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Parts Identification

Bottle
Component

Adapter

Water Inlet

Portable
Cleaner 

Battery
Lid 

Vent

High Pressure 
Mode

Low Pressure 
Mode

Nozzle Kit
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Install the Batteries

CAUTION: Risk of product damage. Do not use lithium ion batteries with
this product. Exposing lithium ion batteries to water can result in a fire.

Unthread and remove the portable cleaner from the bottle component.

Turn the battery cover counterclockwise to remove.

Install the two provided AAA batteries and reinstall the cover.
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Assemble the Portable Cleaner

Align
Water Fill Line

Align

Fill the bottle component with drinking-quality water to the water fill line.

Align the line on the portable cleaner with the line on the bottle component. Twist
to secure.
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Install the Mineral Water Bottle (Optional)

Mineral 
Water Bottle

Adapter

Portable
Cleaner

Install the adapter onto the bottom of the portable cleaner.

Insert a mineral water bottle into the end of the adapter.
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Operation

High: Press the button with the two dots to turn ON the high setting. Press the
button again to turn OFF.

Low: Press the button with the single dot to turn ON the low setting. Press the
button again to turn OFF.

Kohler Co. 19 1521675-T5-B

E
N



Changing the Nozzle

NOTE: The nozzle can be installed from either side, depending on the user’s
preference.

Remove: Pull up to remove the old nozzle.

Install: Press down to install the new nozzle.
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Care and Cleaning

CAUTION: Risk of product damage. Do not rinse this product with detergent
designed for cleaning toilets to avoid product damage.

NOTE: Periodically clean the nozzle kit to remove debris that can limit water flow
from the bidet.

NOTE: Periodically clean the bottle from the inside to remove debris and to avoid
algae growth.

• Clean the filter screen at the water inlet and nozzle kit with a soft-bristled brush to
dislodge debris.

• Thoroughly rinse and wipe away the dislodged debris from the bottle.
• Use a soft, dampened sponge or cloth. Never use an abrasive material such as a

brush or scouring pad to clean external surfaces.
• Wipe the external surfaces clean with a soft cloth dampened by diluted neutral

cleaner to minimize algae growth.
• Do not allow cleaner to soak.
• Follow the cleaner manufacturer's instructions for proper application.
• Always test your cleaning solution on an inconspicuous area before applying to the

entire surface.
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